
Beste, 

 

In de vorige legislatuur bestond er een gemeentelijke mobiliteitscommissie. Deze gaf 

een advies over alle belangrijke mobiliteitsmaatregelen én over plannen voor de 

heraanleg van straten en pleinen. 

Graag had ik geweten: 

- hoe de huidige mobiliteitscommissie is samengesteld 

- hoeveel keer ze is samengekomen sinds 1 januari 2013 en kopie van de verslagen 

- indien ze niet is samengekomen of samengesteld, waarom? 

Met vriendelijke groeten, 

 

Jef Van Damme 

Fractievoorzitter/Président de groupe 
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